
 

 

 

 

Z Á P I S 

ze 14. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 5. 11. 2015 
  

 

Dne 5. 11. 2015 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost míčové haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Ing. Zdeněk Pešek, Ing. Marek Hytha, Ing. Libor Prudil  

  

  

Omluveni:                Josef Terla, Michal Mendel 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Mgr. Jiří Klsák – náměstek primátora města 

  Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

  Štěpánka Řehořková – zástupkyně subjektu SK Kontakt Karlovy Vary  

  Václav Blahout – zástupce subjektu SC Start Warriors Karlovy Vary   

   

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Pravidla pro rozdělování dotací 

4. Prezentace k podaným žádostem o dotaci na rok 2016 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 

 

  

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Ing. Zdeněk Pešek, Ing. Marek Hytha, Ing. Libor Prudil  

proti:   nikdo  

zdržel se:   nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 



Stránka 2 z 2 

 

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Ing. Zdeněk Pešek, Ing. Marek Hytha, Ing. Libor Prudil  

proti:   nikdo  

zdržel se:    nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

  

3. Zpracování pravidel pro poskytování dotací 

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise STv o tom, že zpracovaná Pravidla pro 

rozdělování dotací budou předložena ke schválení zastupitelstvu města dne 10. 11. 2015. 

 

4. Prezentace k podaným žádostem o dotaci na rok 2016 

 

 Štěpánka Řehořková prezentovala členům komise činnost subjektu SK KONTAKT. 

Informovala, že od letošního roku již nebudou poskytovat sociální služby (tyto služby 

byly vedeny pod KONTAKT Bb) a zaměří se pouze na sportovní činnost 

handicapovaných. S ukončením činnosti KONTAKTu Bb však přišli o zdroj 

finančních prostředků. S ohledem na tyto skutečnosti a s cílem zachovat činnost SK 

KONTAKTu požádala paní Řehořková členy komise STv o zvýšenou finanční 

podporu pro rok 2016, než budou zajištěny další finanční zdroje.  

 

 Václav Blahout informoval členy komise o činnosti spolku SC Start Warriors Karlovy 

Vary. Zmínil, že došlo k rozšíření členské základny, ke zpřísnění podmínek a nároků 

spojených s účastí v lize a tím ke zvýšení nákladů spojených s činností. Poděkoval za 

dosavadní podporu a požádal o zachování přízně.  

 

5. Různé 

 

  Jitka Peřina informovala členy komise o tom, že zahájila přípravy na vyhlášení 

sportovce roku 2015 spojeného s plesem sportovců. Vyhlášení se uskuteční dne 25. 3. 

2016 v Grandhotelu Ambassador – Národní dům. Vedení hotelu paní Peřině zaslalo 

podmínky pronájmu a také nabídku spojenou se zajištěním občerstvení a dalších 

služeb. Ostatní podrobnosti se předběžně domluví na smluvené schůzce u pana 

náměstka Mgr. Klsáka dne 12. 11. 2015 v 9:00 hod – schůzky se zúčastní také vedoucí 

odboru KŠT Ing. Bc. František Škaryd a Gabriela Hazuchová. 
 
 

Dne: 9. 11. 2015 

 

Zapsal: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                      __________________

                

             

                __________________ 

                                                             Ing. Václav Sebera 

           předseda komise 


